

❖ 投稿指引

Writing Guidelines

- **研究資料來源**：台灣伊斯蘭協會官網 <http://iat.org.tw>

Research source: IAT Website <http://iat.org.tw>

網站首頁 >> **伊斯蘭讀物** >> 古蘭經註(繁體中文) **研究模式** >> **開啟**

Home >> **Islamic Readings** >> Tafsir (Traditional Chinese) **Research Mode** >> **Start**

http://iat.org.tw/index_files/tafsirtraditionalchineseresearchmode.htm

1. 檔案格式：PDF；A4 直寫橫書；新細明體；字體 12；行距 1.5。

File format: PDF; A4, portrait, left to right ; PMingLiU; word size 12; line spacing 1.5.

2. 內文需符合以下規定

The content should conform to the following measures

- 題目：(根據研究主題自訂)

Topic: (Decided by the author according to the research theme)

- 在本會官網古蘭經註研究模式搜尋之**關鍵字**

The **Keyword** searched by the Tafsir Research Mode on IAT website.

- 古蘭經註搜尋結果內容摘錄(擷取最重要的 1000-3000 字)

Excerpts from the searched results of Tafsir (excerpt the most important 1000-3000 words)

- 研究心得(撰寫 500-1500 字)

Reflections on the research (write 500-1500 words)

敬請遵循以上徵文格式，不符規定者，將不予採計。

Please follow the writing guidelines; otherwise, your essay will not be accepted.

3. 評分標準：

Evaluation Measures:

- 題目明確表達研究主旨 10%

The **topic** clearly expresses the research purpose. 10%

- **關鍵字**有效搜尋研究內容 10%

The **keyword** searched efficiently brings out the needed content. 10%

- 古蘭經註搜尋結果內容摘錄讓研究問題得到清楚明瞭解答 40%

The **excerpts from the searched results of Tafsir** successfully answer the question.

- **研究心得**充分展現研究過程得到的收穫與啟發 40%

The **reflections on the research** profoundly presents the acquisitions and inspirations obtained through the process of research.

4. 作者個人資料(中英文姓名及生日將印製於獎狀)

Author Personal Information (*The Chinese and English names as well as the birthday will be written on the certificate.*)

- 參賽組別(年齡以截稿日期 8 月 8 日足歲劃分)
Grouping (The age shall be calculated based on the submission due day, August 8.)
- 中文姓名
Chinese name
- 英文姓名
English Name
- 出生年月日
Date of birth
- 監護人姓名(18 歲以下者)
Guardian's name (author aged under 18)
- 聯絡電話(18 歲以下作者監護人電話)
Contact number (the guardian's of author aged under 18)
- 電子郵件
E-mail
- 獎狀寄送地址
Address for sending the certificate
- 獎金匯款帳戶(18 歲以下參賽者監護人帳戶)
Bank account detail for receiving award prize (the guardian's of author aged under 18)

下二頁為書寫範例及個人資料表，建議複製貼上直接書寫。

The next two pages are the writing sample and personal information form. You are suggested to copy past them and write your paper directly on them.

- **交稿日期**：2025 年 7 月 7 日(星期一)至 8 月 8 日(星期五)
Submission Time: July 7 (Monday) to August 8 (Friday), 2025.
- **交稿方式**：請以電子郵件寄至 admin@iat.org.tw
Submission Method: Please send the file to the e-mail address:
admin@iat.org.tw

題目：(依研究主題自訂)

搜尋研究關鍵字：

古蘭經註搜尋結果內容摘錄：

(擷取最重要的 1000-3000 字)

研究心得：

(撰寫 500-1500 字)

個人資料表

參賽組別 (年齡以截稿日期 8 月 8 日足歲劃分)	☐ 少年組 15 歲以下	☐ 青年組 16 歲至 25 歲	☐ 成人組 26 歲以上
中文姓名		英文姓名	
出生年月日		監護人姓名 (18 歲以下者)	
聯絡電話(18 歲以下作者監護人電話)		電子郵件	
獎狀寄送地址			
獎金匯款帳戶 (18 歲以下參賽者監護人帳戶)	銀行名稱		
	分行名稱		
	帳號		
	戶名		